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Protokoll nummer 5-2021 

Ridklubben Norrtälje Ryttare 

Org.nr 814400-4853 

Tid och plats:  2021-06-07 kl 18.30 

Dagsläget redovisning, likviditet och resultat genomgång 

Likviditet och resultat ligger i fas med budget och prognoser. 

Rapport från verksamheten 

 

Hästar 

• God status på hästarna 

• Styrelsen beslutade att köpa Roleta genom ett avbetalningsköp, till nuvarande 

köpeskilling 45 000 kronor totalt, vilket delas upp i delbetalningar 

 

Styrelsen diskuterade kort strategi för hästflottan. Diskuterades för- och nackdelar med hyra 

kontra köpa, samt konceptet med fler än 25 hästar (27 hästar med uppstallning i uteboxar). 

Konstaterades att strategi med fler hästar är önskvärt, för att kunna maximera beläggning och 

gångtid. Att utnyttja uteboxar i full utsträckning kommer att kräva viss investering i 

eldragning och ev. grusning. Påverkar även §16-tillståndet. 

  

Personal 

• Ridlägerperiod - kräver mycket personal 

 

Verksamhet 

• Vårterminen slut 

• Lyckade tävlingar 6 juni 

• Aktivitetsvecka vecka 23 

• Ridläger vecka 24 och framåt 

• Plan för grupper etc. till hösten klar, utskick pågår 

 

Organisation 

Styrelsen beslutade att uppdra till Erika Örling att agera verksamhetschef fortsatt från 1 

september 2021. I samband med detta behöver Erika fortsatt avstå ordföranderollen. 

Frågan om ordföranderollen 

Givet beslut om fortsatt verksamhetsuppdrag till Erika (vald ordförande), diskuterade 

styrelsen frågan om ordförandeposten. Vice ordförande samt agerande ordförande Suss 

Forssman Thullberg uppdrogs av styrelsen att kontakta SISU för diskussion kring lämpliga 

nästa steg.  

Revisorer 

I våra stadgar har vi antagit Svenska Ridsportförbundets typstadgar, där skrivningen är att 

man kan ersätta lekmannarevisorer med ”registrerat revisionsbolag”. Denna skrivning innebär 

att anlitad revisor ska ha en formell registrering, och dessa byråer är ganska få och tar ett stort 

arvode (kring 60 000 kronor/år). Styrelsen diskuterade det rimliga i detta, och uppdrog till 

Suss Forssman Thullberg att diskutera detta med Ridsportförbundet/SISU för att vi ska 

komma vidare med tillsättande av revisor för året.  


